
Volilne priprave v konjiški 
občini Priprave za nedeljslce volitve v 

konjiški občini potekajo izredno 
dobro. O podrobnostih pa so nam 
na občinskem odbO ' ru SZDL po
vedali, da so v akcijo vključili tu
d i novoizvoljene odbornike oibčin-
ske skupščine. Po vseh krajevnih 
odborih te dni analizirajo uspehe 
prvih volitev ter posebej pozorno 
pojasnjujejo, čemu dvojne volitve. 

Zvedeli pa smo, da bodo tokrat 
odpravili vse napake v volilnih 
imenikiih, da ne bo podobnih te
žav kot pred tremi tedni. Največ 
napak pa je bilo predvsem zaradi 
nerednega prijavljanja in odjav
ljanja volivcev pri selitvah. 

Tcvariš Jančič, tajnik občinske 
volilne komisije, je o delu komi
sije dejal, da volilnih odiborov v 
glavnem ne bodo spreminjali. Za 

volišča v občini so dali natisniti 
velike plakate, na katerih bodo 
imena vseh volišč. Prav tako pa 
je obč. vohlna komisija predlagala, 
naj bodo imena kandidatov na vo
lilnih listkih bolj vidna, kajti brž
čas je mnogo neveljavnih glasov
nic zato, ker je ime kandidata bilo 
slaibo vidno. 

— Prepričani smo, da bodo to
krat volišča še lepše okrašena in 
da se bodo prav vsi potrudili, da 
bi nedeljske volitve najbolje iz
padle. Poskrbeli smo, da bo tudi 
j K i r o č e v a l s k a služba v redu. Vo
livcem, ki pa žele na ta dan na 

'daljša potovanja, pa bomo to 
omogočili s predčasnim odprtjem 
volišč, je zaključil tovariš Jančič. 
Mladina pa bo tokrat že v večji 
meri pomagala pri izvedbi, saj 

pravijo, da je njihova naloga 
okrasitev volišč, prav tako pa bo
do na predvečer kurili kresove. 
Vsi mladinci, ki imajo prevozna 
sredstva so se javili, da bodo po
magali pri kurirski službi. 

Predsednik občinskega sindikal
nega sveta tov. Pratnemer je dejal, 
da bodo sindikati tisti, ki bodo med 
prvimi na voliščih. Menim, je de
jal, da moramo dati v teh dneli 
čim bolj svečani videz velikega 
praznika, saj volimo predstavnike 
v najvišje oblastne organe. 

Na občinskem komiteju ZKS v 
Konjicah pa so nam zaupali, da 
bodo nadvse zadovoljni, če bodo 
vsi člani ZK tako kot doslej delo
vali kot člani Socialistične zveze 
na terenu, kar bo utrdilo tudi stik 
tovarišev s podjetij s problemi na 
terenu in obratno. 

Predsednik krajevne organiza
cije SZDL v Slov. Konjicah tova
riš Janko Kovač pa je spregovoril 
o zadnji seji odbora — na kateri 
so kritično analizirali volitve 26. 
maja. Dejal je, da bodo te dni mar
sikaj izboljšali in še to, da je 
vzdušje takšno ,da bodo volitve i.e 
končna potrditev razpoloženja vo
livcev. 

Predsednik krajevnega odbora 
SZDL v Žicah tovariš Pavšer pa 
nam je povedal, da bodo volišča 
odprli že pred sedmo uro, kajti v 
kolikor bo lepo vreme, potem bo
do kmetje sušili seno iii je zato 
edino prav, da v zgodnjih jutra
njih irrah omogočijo, da opravijo 
svojo dolžnost. 

Vsi razgovori kažejo, kako te
meljito so se v konjiški občini pri
pravili na volitve poslancev v re
publiško in zvezno skupščino, ki 
bodo v nedeljo. 

V. L. 

Velenjski kotalkarji so v zadnjih treh mesecih izredno napredovali 
in letošnja pomlad ter poletje sta jih že vpeljala v uspele revijske 
nastope. Posnetek kaže srečo mlađih ob prvem javnem nastopu. 

Po 
volitvah 

Srečal sem ga na poljski 
poti izmučenega, bledega 
obraza, a vendar v očeh mu 
je igrala tiha radost, tiho 
veselje nedeljskega jutra. Za 
njim je počasi stopala nje
gova žena, 81-letna starka, 
vsa sključena od napornega 
dela. Tega dne sta s pono
som in zadovoljstvom kora
kala na 3 km oddaljeno vo
lišče. 

Pobarem ju, kam tako 
zgodaj? Z veseljem na obra
zu odgovarjata skoraj eno
glasno: 

— Na volišče greva„ da 
čim prej opraviva svojo 
dolžnost. Težko sva se po
dala, ker sva že oba stara, 
a vendar, saj volitve niso-
vsako nedeljo. Ni bilo časa 
za razgovor, preveč se jima 
je mudilo. 

In kdo sta ta dva stara 
zavedna državljana.-* 

Jurij in Marija KRUMPAK 
iz Vir stanj a. Želimo jima. da 
bi čez štiri leta, ko bodo 
spet volitve, še vedno tako 
ponosno in zravnano kora
kala na volišče. 

J. P. 

G o - k a r t Z d r u g e p l a t i 

Tovariš urednik! 
Preteklo nedeljo so bile v Celju 

go-kart tekme. Te so potekale na 
odcepih Kersnikove, Oblakove, 
Jenkove in Ulice 29. novembra, 
zato so bile te nekje delno, nekje 
pa tudi do kraja zaprte. Jasno je, 
da je zavoljo tega prišlo do raznih 

nesoglasij med reditelji in med 
ljudmi, ki so se naenkrat znašli 
pred napeto vrvico, saj je priredi
telj pozaJbil ,da bi bilo vredno 
opozoriti na ta »nujni« ukrep, .po
sebno še, ker so ulice zaprla že 
celo uro pred pričetkom tekme. 

V Celju je biLo ta dan več pri
reditev in nikjer ni bilo rečeno. 

da mora stanovalec tega i>redela 
mesta, kjer so potekale go-kart 
tekme, gledati prav te. Izbira je 
svobodna in okusi različni. 

Prav nerodno pa je bilo za ne
katere prebivalce tega mestnega 
predela, ki so morali nekatere ce
lo zelo nevljudne reditelje in bla
gajnike prepričevati, da jih v me
stu veže poklicna dolžnost in da 
morajo iz klobčiča zaprtih ulic 
vendar priti. Nekateri blagajniki, 
oziroma reditelji so kljub temu 
zahtevali 200 dinarjev vstopnine, 
pri tem pa posmehljivo ^pridali: 
»•Danes ste vsi tukaj doma!*. 

Razumljivo je, da se na takšnih 
prireditvah znajdejo tudi nepošte-
njaki, vendar pa na račun teh ne 
bi bilo treba žaliti ljudi, ki s tak
šnimi »zastojnkarji-« nimajo nič 
skupnega. 

Zato bd bilo vredno premisiiiti, 
kako v bodoče organizirati takšno 
prireditev, da pri tem ne bodo 
prizadeti pošteni ljudje in pa tudi 
to, koga določiti za rediteljsko me
sto. Ti naj bodo taki, ki znajo 
preceniti položaj in predvsem 
ohraniti kulturen odnos do ljudi. 

D. A. 

G i b a n j e p r e b i v a l s t v a 

Mozirje 
v času od 26. 9. d o 8. 6. so na obm< 

j n obč ine M o z i r j e rodi le : 
Z A M E R N I K F r a n č i š k a , g o s p o d i n j a 

Strmca 27, hčerko — Stanis lavo, S K R 
BEJ Franč i ška , k m e t o v a l k a iz R a d u 
13, h č e r k o - M a r i j o , K A K E R Pav! 
k m e t o v a l k a iz K o n j s k e g a v r h a 11, hč< 
k o — M a r i j o . 

P O R O K E : 

S K R U B E J F r a n c , k m e t o v a l e c iz S t r 
ca 21 in P U S T O S L E M Š E K Jožefa, k n 
tova lka iz K r n i c e 57, P A H O V N I H Mi 
tin, kmetovalec iz R a d n h e in K U M l 
M a r i j a , k m e t o v a l k a iz K r n i c e 52, I 
H A R Frađic, de lavec iz R a d n h e 1 
L O Z E K A R F r a n č i š k a , gospod in ja iz K 
niče 39, P O D V R A T N I K S L A V K O , k n 
tovalec iz S k o r n a 51 in J E V S N I K A i 
k m e č k a d e l a v k a iz Smihela nad Moz 
j e m št. 11, J E V Š N I K Jožef, kmetoval 
in H R I B E ^ S E K I v a n a , k m e č k a d e l a v 
iz Smihe la nad M o z i r j e m ( o b a ) . 

S M R T I : 

P R I S T O V N F K J e r n e j , upokojenec 
M o z i r j a št. 112, s tar 81 let. R E M I C A 
ton. e l ektr ičar iz Bočne 93, s tar 52 1 

Šentjur pri Celju 
v časa od 3. d o 10. 6. so se na obm« 

j u občine Š e n j u r pr i C e l j n dogod 
s ledeča matična d e j s t v a : 

S M R T I : 

K O M P L E T M a r i j a , posestnica iz Mari 
D o b j a , s tara 73 let. R 0 2 A N C Mari , 
go spod in ja iz G r o b e l n e g a št. 41, sta 
25 let. K L A J N S E K N e ž a , preuži tkari 
iz P o d g r a d a št. 3, s tara 72 let. OSI 
Valent in , kmetovalec iz Š iben ika , s< 
74 let. 

P O R O K E : 

P I N T A R M a r t i n , de lavec iz V r h a | 
D o b r n i št. 31 in L U B E J M a r i j a , pol, 
d e l k a iz K r a n j č i c e št. 39. Š R A M E L L< 
pold , upokojenec iz K a m e n o št. 30 
K O V A C T e r e z i j a , g o s p o d i n j a iz Botr 
niče št. 12. K R A M P A R Š E K D a n i e l , i 
I jedelec iz D o b r i n e št. 60 in^ A R T I C I 
A n a , p o l j e d e l k a iz I l r a s t j a št. 59. P 
L O V I C A n t o n , n a t a k a r iz B r e g a 18 
C e l j e in S O R C A N F r i d e r i k a , ns lužb« 
k a iz Z g . Selc pr i Pon ikv i št. 19. VE 
B E K Franč i šek , de lavec iz Škof i j e 
35 in J E V N I Š E K T e r e z i j a , d e l a v k a 
G r o b e l n e g a št. 58. 

R o j s t v e n e g a p r i m e r a ni b i l o . 

IZ D N E V N I K A . . . 
P r e d časom si v G o r n j e m g r a d n v 

g o s t i š č i h i n t r g o v i n a h s r e č a v a i m l a d e 
l j u d i iz šo l p r i s t r e ž b i , p r a v t a k o p a 
so se l e - t i s e z n a n j a l i s k m e t i j s k i m 
d e l o m n a p o l j i h k m e t i j s k e z a d r u g e . 
O s v o j e m s p o z n a v a n j u s o p i s a l i d n e v 
n i k e . 

P r i o b C u J e m o p o v z e t e k iz d n e v n i k a 
A n g e l e B r e z n i k : 

— Z n a n j e , k i s e m g a p r i d o b i l a v 
p r v i h t r e h d n e h p r o i z v o d n e g a d e l a v 
m l e k a r n i , j e o b š i r n o . P o l e g i z d e l o v a 
n j a s i r a s e m se s e z n a n i l a še o p r a 
v i l n e m n e g o v a n j u i n v s k l a d i š č e n j u 
t e r s o l e n j u , k i d a j e s i r u p r i m e r e n 
o k u s t e r p o m a g a p r i z o r e n j u . 

P a v l a S t r m č n i k p a Je z a p i s a l a s l e 
d e č e : 

— Z d e l o m s e m p r i č e l a o b s e d m i h 
z j u t r a j . N a v i j a l a s e m v o l n o in p l e t l a 
r o k a v . S p o č e t k a se m i Je n i t v e č k r a t 
u t r g a l a ; m o r a l a s e m se n a u č i t i » t k a l 
s k i v o z e l « . I z d e l e k d a n a š n j e g a d n e 
j e b i l n e d o k o n č a n r o k a v . . . P r i š l a 
s e m d o z a k l j u č k a , d a m o r a m p o l e g 
s p o s o b n o s t i i n v e s e l j a i m e t i t u d i s m i 
se l , z b r a n o s t i n v n e m o z a d o l o č e n 
p o k l i c . 

T a k o se Je o d r a z i l o p r o i z v o d n o d e l o 
v d n e v n i k i h o t r o k , k i so se v k r a t 
k e m č a s u s e z n a n i l i z m n o g o č e m , k a r 
j i m v š o l s k i h k l o p e h o s t a j a s k r i t o i n 
o d d a l j e n o . N j i h o v o s p o z n a n j e p a j e 
z r e l o in k a ž e , d a Je p r o i z v o d n o d e l o 
n a j b o l j š i n a č i n p o v e z o v a n j e ž i v l j e n j a 
s š o l o . 

R u d i R a v n a k 

•m 2 E L E Z A R J E V V L J U B L J A N I 

P r e j S n j i petek so tudi ž e l e z a r j i odSIi 
na ve l iko p r e d v o l i l n o z b o r o v a n j e v 
L j u b l j a n o , d a so pris luhni l i b e s e d a m 
p o d p r e d s e d n i k a Z v e z n e g a i zvršnega sve
ta S F R J tovariša E d v a r d a K a r d e l j a . 
N a j v e č udeležencev j e b i l o mlad ih že-
l e z a r j e v . 

J. M . 

V S L I V N I C I P R I C E L J U S O D O B I L I 
N O V G A S I L S K I A V T O 

V n e d e l j o so sHvniški gasi lc i s lav i l i 
poseben p r a z n i k , sa j so s p r e j e l i nov 
gas i l sk i avto. Sreds tva za n a k u p j c 
pr i speva l občinski l judsk i o d b o r Šent-
j n r . .Na t e j svečani pros lav i so pr iso
s tvoval i tudi štorski gasi lc i , k i so p r i 
kazal i n a j s o d o b n e j š e načine g a š e n j a . 

J M . . 

Prvi štirje meseci - relativno 
dobri v industriji 

V prvih štirih mesecih letošnje
ga leta niso industrijska podjetja 
velenjske občane kljub naporom 
zaradi nekaterih ibastvenih objek
tivnih vzrokov uspela doseči iz
vršitev predvidenega plana. Res 
je, da trije odstotki pod planom 
ne pomenijo nekega kritičnega 
stanja, vendar sta le rudnik lig
nita s 112 odstotki in lesno indu
strijski kombinat v Šoštanju s 117 
odstotka presegla planska predvi
devanja. Termoelektrarna in Ga
lanterija pa sta le minimalno pod 
planom. 

Največji porast produktivnosti 
je zaznaven v tovarni gospodinj
ske opreme Gorenje, čeprav s 76 

odstotki izvršitve plana daje ne
gativen pečat skupnemu povpreč
ju. Vzrok temu pa je prekasna 
dobava stiskalnice iz uvoza. Dobili 
so jo šele te dni, vendar pa je 
mnenje kolektiva optimistinčo, saj 
pravijo, da bodo nadoknadili ta 
izpad. Podobno je tudi s tovarno 
usnja, ki je mnogo izboljšala svo
jo storilnost, vendar pa še vedno 
ne more izkardščaJti novega kro-
movega obrata, kajti strojev iz 
uvoza še doslej niso dobili. 

Velenjska občina nima velikega 
deleža v mednarodni delitvi dela, 
saj predvideva letošnji plan le 
okrog pod milijona dolarjev, ven
dar pa se je izvoz v letošnji šitirih 
mesecih v primerjavi z lanskim 
bistveno izboljšal in to od pri
bližno 6 tisoč dolarjev na 86 tisoč 
pri čemer prednjači usnjama. 

Analiza dosedanjih uspehov v 
industriji velenjske občine kaže, 
da bodo s pravočasno odstranit
vijo objektivnih vzrokov ne le v 
celoti dosegli, temveč tudi prese
gli predvidevani plan. Zanimiva 
pa je ugotovitev, da je lesno-indu-
strijsfci kombinat kljub zmanjša
nju delovne sile presegel plan in 
visoko dvignil storilnost, kar kaže 
na dobro organizacijo tehnološke
ga postopka in maksimalno izko
riščanje vseh delovnih in maiteri-
alnih rezerv. -ik 

F R A N Č I Š K A P I R N A T - 9 0 - L E T N I C A 

P r e d dnev i j e v L a š k e m prazj iova la 
devetdeset letnico Franč i ška P irnat . Ju-
b i lantka , ki j e še č i la in z d r a v a , se j e 
rodi la v R a d o b l j a h pr i Lahkem, k j e r j e 
d o 24. leta ž ivela pr i starših na posest
vu . Zatem pa j e po ln ih 45 let prež ive la 
v zakonu s k r o j a č e m Pirnatom. 

O b n jenem v isokem j u b i l e j u j i želimo 
ob i lo z d r a v j a ter smo p r e p r i č a n j , d a b o 
še vrsto let prež ive la med nami . 

19. J U N I J K R A J E V N I P R A Z N I K L O C 

v Ločah se k r a j e v n a o r g a n z a c i j a Z B 
temelj i to p r i p r a v l j a , da čim svečaneje 
pros lav i k r a j e v n i prazn ik , to j e 19. 
j u n i j - d a n , na k a t e r e g a j e p r e ^ 19 leti 
S e r c e r j e v a b r i g a d a s lav i la v L o č a h p r v o 
zmago . 

N a ta dan in že na p r e d v e č e r b o več 
pr ired i tev . N a j v a ž n e j š e p « b o nedvom
no to, d a b o d o razvi l i nov p r a p o r Z B , 
za ka terega so zbra l i f inančna sredstva 
IZ pr i spevkov gospodarsk ih organ izac i j 
in ustanov. 

OD 30 N A 420 A V T O M O B I L O V 
V S A K D R U G I O B Č A N 

I M A R A D I O , 

Kadarkoli merimo osebne do
hodke skozi statistična povprečja, 
potem vedno znova vihamo noso
ve in z veliko avtentičnostjo kri
tiziramo le-te. Vendar pa nam 
tovrstni podatki neštetokrat po
sredujejo prav zanimive ugoto
vitve. 

Tako nam kaže porast števila 
osebnih avtomobilov v velenjski 
občin zanimivo sliko. Pred petimi 
leti jih je bilo v vsej občini le 
okrog 30, danes pa jih je že nad 
420. Prav tako pa se je tudi šte
vilo televizijskih aparatov v tem 
obdobju povzpelo od 4 na 280. Pri 
posedovanju radioaparatov pa je 
stanje tako ugodno kot le v redko 
kateri deželi, saj pride v povpreč
ju skoraj na vsaka dva prebivalca 
velenjske občine po en radio apa
rat. 

Številke so suhe, bržčas pa ven
darle pričajo o rasti življenjskega 
standarda, če ne že v omenjenem 
primeru kar o solidnem standar
du samem. K . i 

Že nad 6000 ur prostovoljnega dela 
Posebno tradicijo večletnega 

prostovoljnega dela, s katero se 
lahko Velenjčani ponašajo s 350 
milijoni viatvarjone vrednosti, so 

letos znova oživeli. Z dneva v dan 
se velike množine ljudi vali proti 
bodočemu otroškemu igrišču v sa
mem centru. Staro in mlado skup
no gradi sebi lqpše in udobnejše 
življenje. Ta delovna akcija pa ni 
vezana samo na otroško igrišče; 
Velenjčani so si zadali, da bodo 
do svojega praznika — 3. julija, 
ki bo letos še prav posebej važen 
(selitev občine iz Šoštanja v Ve
lenje), izročili svojemu namenu 
kar tri objekte. Poleg otroškega 
igrišča še kotalkališče in športno 
igrišče za osnovno šolo »Oustava 
Sil iha.« 

Cefprav vreme nagaja in so sa
mo še trije tedni do zadnjega r o 
ka, kaže, da bodo Velenjčani zmo
gli izpolniti svoje obljube. Tako 
je samo v prvih dneh nad 2000 
pros.tovoljcev opravilo okrog 6000 
delovnih ur, kar v denarju pome
ni veliko pridobitev. 

Nikogar ne manjka na prostoru, 
ki bo našim najmlajšim pomenil 
veliko, kajti prav v Velenju je 
.pomanjkanje igrišč bilo že zelo 
občutno. Dijaki osnovnih šol tek
mujejo s -svojimi učitelji in ru
darji, gospodinjama ter tehnični
mi delavci. 

v K O N J I C A H : I Z Y Q Z - O D L I Č N O 

N a zadnj i se j i predseds tva obč inskega 
s indika lnega sveta v Slov. K o n j i c a h so 
v ocenitvi g i b a n j a gospodarstva pohva
li l i p r e d v s e m u s n j a r s k o lin kov insko 
industr i jo , ki j e v s a j p r v a že v prv ih 
štirih mesecih doseg la nad polovico pred
v idenega letnega izvoza. V g lavnem so 
vsa p o d j e t j a d o b r o izpolni la pro izvodne 
na loge , le lesna industr i ja j e v zaostan
ku (posledica hude zime - p o m a n j k a n j e 
h lodovine) ter o p e k a r n a v L o č a h , ki 
pa j e sezonskega značaja . 

N e preveč vese la pa j e ugotovitev, d a 
so stroški določenih potrošnih predme
tov več naras l i kot osebni dohodki , k a r 
us tvar ja r a h l o neravnotež je . Zato že
l i jo , da občinsiki o d b o r čim p r e j n a p r a 
vi anal ize podraž i tve , d a bi l a h k o nato 
p r e d l a g a l i s p r e m e m b e v del i tvi dohod
ka znotraj de lovnih organ izac i j . 

V . L . 

1 
R E S N I C A V P O M O T I ? 

Te dni je bila na obisku v Ce
lju tričlanska delegacija iz Ćupri
je, občinskega središča, s katerim 
C^je vzdržuje že leta tesne stike. 
Ko smo prea dnevi sedeli z njimi 
v .prijetnem pomenku, si je eden 
od gostov naročil ljubljanski «• Var
dar-«. Škatla teh cigaret ima na 
notranjem ovoju, ki ga ob odpi
ranju kadilec potegne iz zunanje
ga ovoja, napis: 

— Prijetno kajenje! 
Kupec cigaret je čez mizo poka

zal napis drugemu tovarišu iz Ću
prije in vprašal, če razume, kaj na 
ovoju piše. 

Vprašani, bil je to predsednik 
Z/lruženja NOV v čuprijski občini, 
je nekaj časa zrl v napis, potem 
pa odgovoril kot iz topa: 

— Prijetno kašljanje! — 
V zmotnem prevodu je precej 

hudomušne resnice, ali ne? 

Na levi sliki: gostje iz Ćuprije so posebej občudovali zeleni vrt v delavskem klubu. Na desni sliki: 
prostor kjer bo že čez tri tedne moderen otroSki paxk v Velenju. 

Proslava 100-letnice 
Rdečega križa v Velenju 

V soboto popoldne so v Velenju 
v kino dvorani na izredno svečan 
način proslavili stoletnico obstoja 
Rdečega križa in obenem podelili 
srebrne in zlate značke požrtvo
valnim krvodajalcem, ki jih je v 
velenjski občini doikajšnje število. 
Bogat spored na proslavi so dajali 
podmladkarji osnovne šole »Gu
stava S i l iha« ter gojenci nižje 
glasbene šole v Velenju. Posebej 
so želi dolgotrajni aplavz mlajši 
pionirji-pevci ter harmonikarji. 

O razvoju in rasti te najbolj 
človečanske organizacije v velenj
ski občini pa je spregovoril dr. 
Tone Crepinšek. Omenil je pred
vsem velike zasluge dolgoletnega 
velenjskega pr^sednika Rdečega 
križa tovariša Simona Blatnika, ki 
so ga med vojno ustrelili v Mari
boru. Prav njegova zasluga je bi
la, da so v Pesjem že pred vojno 
dobili protituberkulozni dispanzer. 
Prav tako pa so prav iz vrst te or
ganizacije bih prvi v pomoč ra
njenim partizanom, tako dr. Me
dic v Šoštanju, Valter Muhovec v 
Topolšici, Jože Menhart in Ange
lina Vičar. In prav na Plešivcu nad 
Velenjem je 1943. leta tovarišica 
Ančka Vipotmk (prva sekretarka 

SP2Z ) ustanovila I. Rderi križ 
med NOB. To je vodilo k širši 
akciji ustanovitev bolnic na Šta
jerskem. 

Poseben primer požrtvovalnosti 
pa je bržčas kmetica Ana Jevšnik 
iz Šentilja, ki je ranjenega parti
zana prei>eljala v sodu iz Ravn v 
Šentilj. Pri srečanju z nemško pa
truljo se je zmedla, vzpodbodla 
konja in padla iz voza, zakar še 
danes boluje. Vendar pa je s pri
sebnostjo rešila partizana. 

O današnji vrednosti Rdečega 
križa pa je odveč govoriti, saj je 
vsem znana skrb za šolske mlečne 
kuhinje, organizacija akcij zdrav
stvene zaščite ter zdravstvene pro-
svetljenosti prebivalstva, organi
zacija krvodajalske službe in raz
širjanje otroških zdravilišč. 

-ik 


